附2
1、《国家外汇管理局关于保险外汇业务监管有关问题的通知》（汇发[2002]85号）
2、《国家外汇管理局关于保险公司开办境内外汇同业拆借业务有关问题的通知》（汇发[2003]105号）
3、《国家外汇管理局关于印发<保险业务外汇管理操作规程>的通知》（汇发[2003]118号）
4、《国家外汇管理局关于出口信用保险业务外汇收付有关问题的通知》（汇发[2004]29号）
5、《国家外汇管理局关于简化对保险机构外汇业务审核手续有关问题的通知》（汇发[2004]85号）
6、《国家外汇管理局关于调整部分保险业务外汇管理政策有关问题的通知》（汇发[2006]23号）
7、《国家外汇管理局关于下发<保险业务外汇管理内部控制制度（试行）>的通知》（汇发[2004]123号）
8、《国家外汇管理局关于出口信用保险合同备案有关问题的批复》（汇复[2010]162号）



Appendix 2
1. Circular of the State Administration of Foreign Exchange on Regulation of Foreign Exchange Insurance Business (Huifa No. 85 [2002])
2. Circular of the State Administration of Foreign Exchange on Running Domestic Inter-bank Foreign Exchange Borrowing (Lending) Business by Insurance Companies (Huifa No. 105 [2003])
3. Circular of the State Administration of Foreign Exchange on Printing and Issuing Operational Rules for Foreign Exchange Administration for Insurance Business (Huifa No. 118 [2003])
4. Circular of the State Administration of Foreign Exchange on Receipts and Payments of Foreign Exchange for Export Credit Insurance Business (Huifa No. 29 [2004])
5. Circular of the State Administration of Foreign Exchange on Simplifying Verification Procedures for Insurance Institutions' Foreign Exchange Business (Huifa No. 85 [2004])
6. Circular of the State Administration of Foreign Exchange on Adjusting Some Foreign Exchange Administration Policies for Insurance Business (Huifa No. 23 [2006])
7. Circular of the State Administration of Foreign Exchange on Issuing the Internal Control System for Foreign Exchange Administration for Insurance Business (Interim) (Huifa No. 123 [2004])
8. Reply of the State Administration of Foreign Exchange on Filing of Export Credit Insurance Contracts (Huifu No. 162 [2010])
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